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Přitomni:  A. Grabiec, D.Stolarik, D.Smyčka, H.Mužíková, H.Němečková, J.Brdíčko, M.Kochánková, M.Valík, 

R.Lomarová,  
Omluveni: J.Brdíčková, M.Praus, J.Matějíčková, K.Němečková, M.Hamplová, 
Zapsal:  J.Axler. 

 
 
 

I. Zpětná vazba 

✓ Jabkancová pouť – o. Adam hodnotí pozitivně jako prostor pro setkání, příležitost do 

budoucna, jak by se farnost mohla kontaktovat s lidmi, 

✓ Info o kněžském dni HK 18.11. – liturgická přednáška s tématem eucharistie, na které zaznělo a 

bylo potvrzeno biskupem Janem, že není vhodné (zakázané), aby si sami věřící z misky brali 

eucharistii, 

✓ Následovala diskuse o způsobu přijímání eucharistie, jak zajistit přiměřenou úctu a zároveň 

realizovat oznámené přijímání různými možnými způsoby, 

✓ O. Adam informoval o 14 přihlášených na kurz pro ty, kteří by měli být dlouhodobě pověřeni 

podáváním eucharistie, 

✓ Účast na Jubileu náctiletých (duben 2025) – prozatím á zájemců (možná podpora ze sociálního 

fondu), 

✓ V prosincovém INFU budou zveřejněny farní a diecézní statistika účastníků bohoslužeb. 

 

II. Plánované aktivity 

✓ Adventní duchovní obnova v sobotu 7.12.2024 – téma bude zveřejněno po potvrzení od toho, 

kdo obnovu povede (součástí je plánovaná adorace, oběd), 

✓ Adventní aktivita (modlit se za sebe navzájem), děti budou každou adventní neděli chodit 

v průvodu se svíčkami, 

✓ Rorátní bohoslužby – soboty v 7.00, 

✓ 8.12.2024  - sv. Mikuláš přijde na závěr bohoslužeb s drobným dárkem, 

✓ Vánoční bohoslužby budou obdobně jako minulý rok – bude zveřejněno (Štědrý den -16.00 

dětská, 21.00 Damníkov, 23.00 – „půlnoční“), 

III. Diskuse o multifunkčním prostoru („kaplanka“) 

✓ Záměr mít prostor pro setkávání nejen pro mládež, ale i katecheze nebo menší společenství, popř. 

misijní klubko - diskuse proběhla na místě 
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✓ Konstatováno, že půjde pouze určitý typ využití vzhledem k vybavení 

✓ Otevřela se rovněž diskuse, zda by kaple nemohla být v přízemí a prostor současné kaple být 

využíván k většímu počtu lidí (popř. propojit kaplankou);  

✓ Dalším tématem byla vhodnost využití kaple (vzhledem ke svatostánku) i pro jiné aktivity 

✓ Z diskuse vyplynul závěr: 

o současné využití foyer je většinou dostačující, i když občas při větším počtu prostoru méně 

pohodlné 

o ponechat kapli v patře v současných prostorech, 

o shromáždit požadavky na využití, 

o oslovit doporučenou firmu GB design s žádostí o návrh prostoru multifunkční místnosti vč. 

chodby (řešení by mělo být takové, aby byla možnost v budoucnu případného využití jako 

bytové jednotky), 

o návrh bude následně připomínkován pastorační a ekonomickou radou, 

✓ na tento prostor farnost obdržela dary pro vybavení (plátno, dataprojektor, ozvučení), které bylo 

o. Adamem nakoupeno 

 

Co je třeba zařídit ? 
 

1) Shromáždění požadavků na multifukční prostor + oslovit GB design.  (H.Němečková)  

2) Zařadit do prosincového INFA aktivity, které se týkají Vánoc/ dětských. (A.Grabiec) 


